

CBC Missions Conference 2023

【普世宣教：多重角度的再思】

April 14th ~ 16th (Friday ~ Sunday)

2023 CBC Mission Conference Sessions

- **Saturday Workshop 1 - Updates from Ukraine: God's Work in the Midst of Hardship** (in English with translation)
- **Saturday Workshop 2- World Missions: GOI as a Case Study of Church's Missional Practice** (in Mandarin with translation)
- **Special Sunday School (Chinese and English, including Youths) - Ministry to the "Unreached" in Metro Detroit**



"In-person" and "virtual" sessions will occur simultaneously.
For virtual sessions, refer to CBC website
(<https://www.cbcdetroit.org/>) for YouTube/Zoom links during
the conference.

CBC Missions Conference 2023

【World Missions: Reflecting from Multiple Perspectives】

April 14th ~ 16th (Friday ~ Sunday)

4/14 (Friday)

7:30 – 8:10 pm Opening Ceremony

8:10 – 9:30 pm (Session 1) Rev. John Wang

9:30 – 9:45 pm Refreshment

4/15 (Saturday)

3:00 – 4:15 pm Workshop 1 – Andy Rist

4:30 – 5:45 pm Workshop 2 – Rev. John Wang

6:00 – 7:00 pm Dinner

7:00 – 7:40 pm Singspiration & Prayer for Missionaries

7:40 – 9:00 pm (Session 2) Rev. John Wang

4/16 (Sunday)

9:30 – 10:45 am Chinese Combined Sunday School – Scott Cherry
English Worship – Rev. John Wang

11:00 am – 12:15 pm Chinese Combined Service – Rev. John Wang
English Adult & SnL Sunday School – Scott Cherry

Introduction of Special Sunday School Speaker Scott Cherry:

Scott Cherry serves with Advance Ministries among the Muslim community of Dearborn and Detroit by sharing the Gospel and using relational apologetics.

特別主日學講員 Scott Cherry 簡介

Scott Cherry 在 Dearborn 和底特律的穆斯林社區中，通過關係性護教 (relational apologetics) 來分享福音。



中華聖經教會 2023 宣教年會

【普世宣教：多重角度的再思】

四月 14 ~ 16 日 (週五、六、日)

4/14 (週五)

7:30 - 8:10 pm 差傳年會開幕禮

8:10 - 9:30 pm (第一堂) 王欽慈牧師

9:30 - 9:45 pm 點心

4/15 (週六)

3:00 - 4:15 pm 差傳工作坊 1 - Andy Rist

4:30 - 5:45 pm 差傳工作坊 2 - 王欽慈牧師

6:00 - 7:00 pm 晚餐

7:00 - 7:40 pm 詩歌敬拜 & 為宣教士禱告

7:40 - 9:00 pm (第二堂) 王欽慈牧師

4/16 (主日) (大禮堂)

9:30 - 10:45 am 中文特別主日學 - Scott Cherry

英文堂崇拜 - 王欽慈牧師

11:00 am - 12:15 pm 中文聯合崇拜 - 王欽慈牧師

英文成人 & 青少年主日學 - Scott Cherry

中華聖經教會 2023 宣教年會

- 週六工作坊 1 - 烏克蘭近況：神在患難中的作為 (英語主講，國語翻譯)
- 週六工作坊 2 - 普世宣教：從華傳的個案看教會的實踐 (國語主講，英語翻譯)
- 全教會特別主日學 (包括青少年) - 大底特律地區：未得之民的宣教事工

講員王欽慈牧師簡介

(Rev. John Wang)

現任華傳國際總主任，王欽慈牧師出生於臺灣，成長於阿根廷，阿根廷布宜諾斯艾利斯大學 (Universidad de Buenos Aires) 土木工程學士後，到美國繼續求學，取得土木工程碩士、博士學位。在紐約，紐澤西等地擔任橋梁設計工程師 14 年。王牧師從美國伯特利神學院美東分校 (Bethel Seminary of the East) 畢業後，於 2002 年開始在法拉盛第一浸信會擔任牧職服事。負責教會中文與西班牙文部牧養事工，直至 2018 擔任本會國際副總主任止。2013 年獲得三一神學院 (Trinity Evangelical Divinity School) 跨文化宣教學博士學位。宣教教學是王牧師另一事奉路線，他曾經在美國東北部多所神學院兼課教學，此外也教導英文、中文和西班牙文的宣教展望課程 (Perspectives on the World Christian Movement) 並曾擔任授予學分的延伸教師 (Professor of Record)。

Rev. John Wang is International Director of Gospel Operation International (GOI), a missions agency mobilizing Chinese churches worldwide in mission education, recruitment, training, missionary sending, etc. He was born in Taiwan and grew up in Argentina. After receiving a bachelor's degree in civil engineering from Universidad de Buenos Aires in Argentina, he went to the United States to continue his studies and obtained a master's and doctoral degree in civil engineering. He was a civil engineer in NY/NJ for fourteen years.

After graduating from Bethel Seminary of the East, Pastor Wang began to serve as pastor at First Baptist Church of Flushing - a multiethnic, multilingual, and multi-congregational church in New York City - in 2002 and responsible for both Chinese and Spanish ministries until he joined GOI. In 2013, he received his PhD in intercultural studies from Trinity Evangelical Divinity School. Mission teaching is another line of service for Rev. Wang. He has taught part-time in many seminaries in the northeastern United States and overseas. He has taught Perspectives on the World Christian Movement courses in English, Chinese and Spanish.



Introduction of Workshop 1 Speaker -

Andy Rist

Andy Rist serves as Pastor of Spiritual Formation at both Highland Park Baptist Church (HPBC) and Southfield Christian School.



Prior to Andy's call to HPBC, he and his wife, Holly, with their three children, served as missionaries in Ukraine for 20 years where Andy discipled and trained church leaders at Kyiv Theological Seminary.

工作坊 1 講員 Andy Rist 簡介

Andy Rist 現任 Highland Park 浸信會其中一位牧師, 主理靈命成長。

在 Highland Park 浸信會之前, 他和他的妻子 Holly 在烏克蘭擔任傳教士 20 年, 在基輔神學院帶領門徒培訓和訓練教會領袖。



所有聚會都在教堂現場進行, 同時在線上直播。請訪問 CBC 網站 (<https://www.cbcdetroit.org/>) 以獲得 YouTube / Zoom 鏈接。

Save the Date: April 14th - 16th